條款及細則

- 套餐包括:家鄉雞/香辣脆雞/狂惹香燒雞2件、辣汁蘑菇香飯(普通)1客、汽水(中)1杯及經典葡撻1件。
- 此券之二維碼只可使用一次及不能兌換現金或換取其他貨品或優惠。
- 只適用於香港肯德基分店(沙田馬場、香港大球場、亞洲國際博覽館除外),食品供應以各餐廳之訂定為準。
- 此券不可與其他香港肯德基列明之優惠或折扣同時使用。
- 只接受電子餐飲券的電子版本,影印/列印本恕不接受。
- 此電子餐飲券之有效日期於電郵內列明,逾期作廢。
- 使用此電子餐飲券之交易將不能獲得yuu積分獎賞。
- 此券只適用於堂食/外賣自取,請於落單時聲明使用此電子餐飲券並向店員出示相關版面。
- 此券不適用於快脆送、快脆送門店自取、快脆拎及自助點餐機。
- 如此券未能被系統辨認,香港肯德基有權不接受。
- 持券人有責任承擔此電子餐飲券之損失、失竊、損壞或遭濫用。香港肯德基概不負責。
- 此券使用詳情及條款細則如有更改,恕不另行通知。`
- 香港及澳門肯德基保留對此券使用的最終決定權。

TERMS & CONDITIONS

- Combo includes: Original Recipe / Hot & Spicy / Flava Crava Chicken (2pcs), Mushroom Rice (Regular) (1pc), Soft Drink (Medium) (1cup) and Egg Tart (1pc)
- This voucher can only be redeemed once and cannot be redeemed for cash, any other product and discount.
- Valid at opening hours at designated Hong Kong KFC outlets only (except Sha Tin Racecourse, Hong Kong Stadium, and Asiaworld-Expo). Limited quota applies in restaurants, while stock lasts.
- This voucher cannot be used in conjunction with other Special Offers as stated by KFC Hong Kong.
- This voucher is only acceptable for it's e-version; photocopied or printed version will not be accepted.
- Please refer to the expiry date listed in the email. This voucher is not valid after the expiry date.
- Yuu Points Rewards will not be issued for purchase of this coupon.
- This voucher is applicable for dine-in/ takeaway only, please specify the use of the voucher and present the corresponding interface to staff when placing order.
- Not applicable at delivery, self-pick up, ordering kiosk, online purchase and click & collect orders.
- KFC Hong Kong reserve the right not to accept the voucher if it cannot be recognized by the system.
- KFC Hong Kong will not be liable for the loss, theft, damage, and misuse of any issued e-voucher. The voucher holder shall be solely responsible for all liabilities.
- The details & terms are subject to change without prior notice.
- KFC Hong Kong and Macau reserve the right of final decision on the use of this voucher.